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Abstract (en)
Comb of the type composed of a hairslide (1) integral with a plurality of teeth (2) substantially perpendicular to the latter, in which the teeth (2)
consist of a wire made from an elastically deformable material folded over on itself in a U shape, the ends of the arms (3, 4) of the said U being
attached to the hairslide (1) so that an arm of a tooth comes into contact with the arm of an adjacent tooth.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un peigne destiné au maintien de la chevelure, du type composé d'une barrette (1) solidaire d'une pluralité de dents (2)
sensiblement perpendiculaires a celle-ci, caractérisé en ce que les dents (2) sont constituées d'un fil en une matiére élastiquement déformable
replié sur lui-méme en U, les extrémités des branches (3, 4) dudit U étant rendues solidaires de la barrette (1) de fagon qu'une branche d'une dent
vienne en contact avec la branche d'une dent voisine.
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